
                                        Piezo 

               A UD                                  

 

 INSTALLATION  INSTRUCTIONS 

A UD piezo pickup bar is made under high precision  tests.  

For safe installation remove strings and make a slot on the bridge with adequate 

width for the piezo (2.5 mm) and a depth of (5 mm) at least. Never push hard piezo 

to be in place because damage  may occur.  Drill a hole ( 2,3mm ) to the end of the 

slot for the cable. Also drill a ( 12 mm ) hole for output jack installation. Put pickup  

in slot and pass the cable from the bridge hole of 2,3mm and then through the 12 

mm hole: Solder the central wire of the pickup cable to the central pin of the jack.  

Solder the shield of the cable to the outside leg of the jack. Secure the cable properly.  

Then create carefully a right saddle for the piezo and put it over into slot.   

Put strings in place and tune. 

   ΟǻΗΓΊǼȈ  ǼΓΚΑȉΆȈȉΑȈΗȈ 

                  ΚȐșİ πȚİȗȠȘȜİțĲȡȚțȒ ȡȐȕįȠȢ 
țαĲαıțİȣȐȗİĲαȚ țαȜȪπĲȠȞĲαȢ ĲȚȢ ȣȥȘȜȩĲİȡİȢ 
πȡȠįȚαȖȡαĳȑȢ. ΓȚα ĲȘȞ αıĳαȜȒ İȖțαĲȐıĲαıȘ αĳαȚȡȑıİĲİ 
ĲȚȢ ȤȠȡįȑȢ țαȚ įȘȝȚȠȣȡȖȒıĲİ ȝȚα ıȤȚıȝȒ (αȪȜαțα) ıĲȘ 
Ȗȑĳȣȡα ȝİ İπαȡțȑȢ  πȜȐĲȠȢ ȖȚα ĲȘȞ πȚİȗȠȘȜİțĲȡȚțȒ  
ȡȐȕįȠ (2.5 ȤȚȜȚȠıĲȐ) țαȚ ȕȐșȠȢ (5 ȤȚȜȚȠıĲȐ) 
ĲȠȣȜȐȤȚıĲȠȞ. ΠȠĲȑ ȝȘȞ πȚȑıİĲİ ıțȜȘȡȐ  ĲȘȞ ȡȐȕįȠ Ȟα 
ȝπİȓ ıĲȘȞ ıȤȚıȝȒ ȖȚαĲȓ ȝπȠȡİȓ Ȟα ıπȐıİȚ ĲȠ 
πȚİȗȠȘȜİțĲȡȚțȩ.   ΣĲȠ ĲȑȜȠȢ ĲȘȢ ıȤȚıȝȒȢ țȐȞĲİ ȝȚα ĲȡȪπα 
(2,3 mm) ȖȚα ĲȠ țαȜȫįȚȠ.  ΕπȓıȘȢ,  țȐȞİĲİ ĲȡȪπα 
(12mm)  ȖȚα ĲȘȞ İȖțαĲȐıĲαıȘ ĲȘȢ ȣπȠįȠȤȒȢ İȟȩįȠȣ.  

ǺȐȜĲİ ĲȘȞ ȡȐȕįȠ ıĲȘȞ ıȤȚıȝȒ țαȚ  πİȡȐıĲİ  ĲȠ țαȜȫįȚȠ απȩ ĲȘȞ ĲȡȪπα ĲȦȞ 2,3mm  țαȚ  ıĲȘ ıȣȞȑȤİȚα, ȝȑıα 
απȩ ĲȘȞ ĲȡȪπα ĲȠȣ ĲȗȐț  12 mm.  ΚȠȜȜȒıĲİ ĲȠ țİȞĲȡȚțȩ ıȪȡȝα ĲȠȣ țαȜȦįȓȠȣ ıĲȘȞ țİȞĲȡȚțȒ αțȓįα ĲȠȣ 
ȕȪıȝαĲȠȢ. ΚȠȜȜȒıĲİ ĲȘ șȦȡȐțȚıȘ ĲȠȣ țαȜȦįȓȠȣ  ıĲȩ İȟȦĲİȡȚțȩ πȩįȚ ĲȠȣ Jack.  ǹıĳαȜȓıĲİ ĲȠ țαȜȫįȚȠ.  ΣĲȘ 
ıȣȞȑȤİȚα, ĲȠπȠșİĲİȓıĲİ ĲȠ  țȩțțαȜȠ πȐȞȦ απȩ ĲȘ ȡȐȕįȠ. ǺȐȜĲİ  ĲȚȢ ȤȠȡįȑȢ ıĲȠ ȩȡȖαȞȠ țαȚ țȠȣȡįȓıĲİ.      

 

     A UD, piezokeramische Tonabnehmer wird unter Hochpräzisionstests gemacht. Für eine sichere 

Installation entfernen Sie die Saiten. Machen Sie einen Slot auf der Brücke mit ausreichenden Abmessungen.  

Breite für die piezo (2.5mm) und einer Tiefe von (5 mm) mindestens. 

Schieben Sie niemals das piezo hart, um in Kraft gesetzt, da Schäden auftreten können. Machen Sie ein Loch 

mit Bohrer (2,3 mm) bis zum Ende des Schlitzes für das Kabel. Stellen Sie außerdem ein Loch mit Bohrer (12 

mm) für die Ausgangsbuchse Installation. Installieren Sie den Piezo-Tonabnehmer in Schlitz und das Kabel von 

der Brücke Loch 2,3mm und dann durch die 12 mm Bohrung: 

Löten Sie den zentralen Draht des Pickup-Kabel mit dem zentralen Stift der Buchse. 

Löten Sie die Abschirmung des Kabels an die Außenschenkel der Buchse. 
Sichern Sie die Kabel richtig an. Erstellen Sie dann vorsichtig einen richtigen Sattel für das Piezo und legte es 
über in den Schlitz. Setzen Sie Zeichenfolgen in Kraft und Melodie. 


